
Medlemsinfo från 

styrelsemötet 2023-10-31 i Domstens båtklubb 

Ekonomisk rapport. 
Christer redogjorde för det ekonomiska läget och konstaterar a6 klubben har fortsa6 god 
ekonomi. 

Bryggundersökning. Rapport. Hur går vi vidare? 
Jan-Olov informerar om test som gjordes på bryggor innan midsommar som visar a6 78% i 
stolparna är dugliga. Några stolpar som är mer angripna kommer a6 bytas ut innan 
sjösä6ningen Ell våren-24. MarEn och Lars-Olov undersöker hur vi gör de6a på mest effekEva 
sä6. Ny besiktning av stolparna om ca 3 år. 

Åtgärder grusplan. Kommunens krav. 
Kommunens har krav på a6 ytan skall bli tjänlig och därmed bli bä6re för miljön. Senast 
15Dec2023 skall DBK informera kommunen hur vi tänker åtgärda de6a. I svaret skall det 
framkomma när-hur-kostnad för a6 göra ytan tjänlig. AlternaEven som finns är a6 schakta 
bort allt grus eller asfaltera området.  

Kommunens krav på soprapport och sepI-tömning. 
Kommunen har eVerfrågat avfallshanteringsplan av DBK. Denna plan skall vara kommunen 
Ellhanda senast 04Dec2024. Idag förs en noggrann dokumentering av allt avfall som lämnar 
DBK. Idag har vi hand om avfall från hamnen inkl. farligt avfall samt latrintömning. SepE-tank-
tömning har DBK inte i dagsläget. Anna är ansvarig för a6 fylla i dokumentet som kommer a6 
kontrolleras av styrelsen innan inskick Ell kommunen.  

TorrsäKning rapport. 
Torrsä6ningen var denna höst den 22Okt2023. De6a var en dag senare än planerat på grund 
av stormen. Ärtsoppan serverades som planerat den 21Okt2023 då havsbris var upptagen vid 
upptagning. Till nästa år är upptagningen bokad Ell 2:a lördagen i oktober. 

JollesekIonen rapporterar. 
1 följebåt är upptagen och 1 följebåt ligger kvar i va6net. Gustav är ansvarig a6 se Ell a6 
följebåten kommer upp på land. Några färre deltagare i jolle-kurs i somras jmf med 
föregående år p.g.a. sena avhopp. 2 ledare har varit på SGL grund träning. Några tränare har 
gå6 utbildning grön. I december skall bokningen öppna för jolle-kurs 2024. Seglartränarna 
behöver en ny följebåt. Till nästa möte tar Gustaf fram önskemål om hur en ny följebåt ska 
specificeras. 

Insamling för ny följebåt. 
DBK behöver en ny följebåt som skall användas av jolle-skolan. Christer föreslår a6 söka 
bidrag hos båtunionen. Gustav skall E6a på det. Gustav och Göran är ansvariga för a6 sä6a 
upp en kravspecifikaEon för den nya följebåten. Förslag inkommer a6 önska bidrag från 
medlemmar i DBK samt från jolle-skolans deltagare. Fortsa6 diskussion på nästa 
styrelsemöte. 
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El-rapport/laddningsregler. 
5 av södra pirens u6agsstolpar behöver bytas. Alla belysningsarmaturer behöver bytas ut 
(locken är trasiga) Styrelsen godkänner a6 de6a kan genomföras. Under vinterhalvåret är det 
mörkt på hamnplan och förslag kommer på a6 det skall sä6as upp 2 mobila stolpar med ljus 
för a6 minska risken för stölder. Beslut tas a6 det skall införskaffas 2 stolpar inkl. ljus. Det har 
förbrukats mycket ström och frågan kommer upp var all ström tar vägen.  

Havsbris. 
Förslag a6 jolle-klubben skall hyra havsbris under sommaren, då de kan söka bidrag för hyran. 
Hyreskontrakt skall skrivas mellan sEVelsen och jolle-skolan. Christer och MarEn är ansvariga 
för avtalet upprä6as. Bokningssystemet är ändrat Ell a6 det gåt a6 boka max 12 månader i 
förväg DBK har lagt in bokningar för sina återkommande event såsom städning, sjösä6ning 
och upptagning. Åldern Ell a6 få boka havsbris är höjd Ell 25 år förutom för medlemmar där 
det forearande är 18 år för a6 få hyra lokalen. Hyreshöjning för icke-medlemmar med 500 kr. 
Skärmtak kommer a6 byggas i februari. Innan dess är MarEn ansvarig för a6 riva det gamla 
taket.  

Rapport från stöldkonferensen. 
John har deltagit på stöldkonferens anordnat av polisen. Mycket staEsEk rapporterades. 90% 
av alla stölder i hamnar är av utländska ligor. Polisens teori är a6 det är låga straff i Sverige 
och endast 1% av stölderna lagförs. Polisen rekommenderar a6 all värdefull utrustning måste 
märkas samt detecknas så a6 det blir tydligt om stöldgodset återfinnes a6 det Ellhör den 
utsa6e. Det finns e6 kort ”lilla båtkortet” som man kan använda för a6 dokumentera sin 
utrustning. Kortet finns a6 ladda ner från polisens hemsida (polisen.se). På kommande 
årsmöte kommer DBK a6 dela ut lilla båtkortet för de som önskar. Vidare berä6ar John a6 
man kan använda en QR kod för a6 märka utrustning. De6a skall John skaffa mer informaEon 
om och informera på nästa styrelsemöte.  

Frihamn, insamling av staIsIk från sommaren.  
Fem har köpt märke för frihamn sommaren -23. Några frihamnsmedlemmar från andra 
båtklubbar har utny6jat Domstens hamn. På årsmötet 2021 beslutades a6 det eVer 
inkommen moEon a6 de6a skulle vara på prov i 3 år. Då intresset från DBK medlemmar inte 
varit stort och det kostar klubben årlig avgiV samt avgiV för nya klistermärke togs e6 enhälligt 
beslut a6 avsluta medlemskapet e6 år Edigare än planerat. 

Hur stormsäkrar vi hamnen? 
4–5 pålar behöver höjas. InformaEon Ell medlemmar om stormsäkring i kommande vårbrev. 

Övriga frågor. 

a) Gustav har Ellsammans med andra båtklubbar bokat utbildning i form av kustskeppare 
och WHF. Mer informaEon kommer. 

b) Datum för nästa sommarfest eVerfrågas. Skall diskuteras på nästa styrelsemöte. 
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c) Tisdagssegling kommer a6 ha en egen avslutning. De6a år har Esdagsseglingen inte varit 
lyckat då det började med för mycket vind och avslutades med för lite vind 

d) Skall vi ordna en träff med jultallrik för våra medlemmar? Greger får ta ställning Ell de6a  

e) Jan-Olov har införskaffat en ny ficklampa som skall vara Ell hamnvakten. Denna kommer 
a6 läggas ner i havsbris Ell våren. 

f) Fläktsystemet på toale6erna utomhus måste bytas ut. Det är fukt på toale6erna och 
fläktarna overksamma.   

. 

Domstens Båtklubb 

Havsbris, Domstens Hamn  info@domstensbatklubb.se 

254 78 Domsten www.domstensbatklubb.se  
3


